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Onderwerp: Faciliteren ondernemers na versoepeling Corona maatregelen 
 
 
 
 

Reden om onderwerp op agenda te plaatsen: 
 

 In de huidige lockdown zijn allerlei beperkingen van toepassing. 

 Vanwege toenemende vaccinatie en andere maatregelen komen er momenten dat 

beperkende maatregelen langzaam maar zeker worden teruggedraaid.  

 Een groot deel van de ondernemers en winkeliers is (zwaar)getroffen door de 

huidige crisis ondanks de compenserende maatregelen van de overheid. 

 Vanuit onder meer online gehouden sessies met ondernemers zijn er diverse 

signalen ontvangen met het oog op aanstaande versoepelingen. 

 Steeds meer burgers gaan wandelen en fietsen in onze mooie gemeente vanwege 

onder meer de beklemming van de lockdown. In gemeenten als Rotterdam in 

bijvoorbeeld het Kralingse Bos er via kramen buiten versnaperingen worden 

aangeboden. 

 Onder bepaalde voorwaarden teamsporten bij sportaccommodaties zijn toegestaan. 

 De gemeente over een specifieke reserve beschikt om bepaalde maatregelen inzake 

de COVID-19 crisis te financieren.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Te bespreken in commissie: 
 

 Dat de gemeente over er een plan (van aanpak) dient te beschikken uiterlijk op het  

moment dat versoepelingen zich aandienen. De gemeente zich hierin zoveel 

mogelijk dient in te spannen om ondernemers en winkeliers te faciliteren. Met als 

doel dat ondernemers en winkeliers hiervan direct kunnen profiteren. 

 Wij denken bijvoorbeeld aan maatregelen als: 

o het ruimhartige terrassenbeleid te verlengen 

o het doorzetten van het niet in rekening brengen van precariorechten bij de 

markt 

o geen kosten rekenen voor het vergunnen van evenementen 

o dat de gemeente zoveel mogelijk lokaal inkoopt  

o een soepele opstelling van de gemeente t.b.v. afhaalpunten voor een 



versnapering (buiten) bij sportkantines en in recreatieve gebieden (zoals de 

Rotte) 

o het extra aantrekkelijk maken van het openbaar gebied in de dorpskernen 

zodra winkels en horeca weer gewoon bezocht kunnen worden (in overleg 

met de winkeliersverenigingen over de exacte invulling) en 

o een soepele en vlotte afhandeling door de gemeente bij aanvragen van een 

vergunning door ondernemers. 

 

De inhoud van dit bespreekpunt komt vanuit de fracties van L3b, het CDA en de VVD. 

Wij zijn benieuwd wat de mening van andere partijen en de portefeuillehouder hierover is. 

Wellicht dat andere partijen nog aanvullende ideeën hebben. 

 
 

Ondertekening en naam, 
 
 
VVD Lansingerland 
Ed van Santen  
 

 


